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Zitting van 20.11.18

#Onderwerp : Interpellatie van Mijnheer Philippe Desprez betreffende het autoverkeer in de Onze-
Lieve-Heersbeestjeslaan.#

Openbare zitting

Huidige interpellatie volgt op nieuwe ontwikkelingen die hebben plaatsgevonden sinds de indiening van de
motie aangenomen in vergadering van 18 September.
Vandaag is er urgentie omdat het u niet zal ontgaan zijn dat de verkeersituatie in deze straat voor veel
bewoners van de Onze-Lieveheersbeestjeslaan ondraaglijk geworden is. Inderdaad, het verkeer heeft zich
nog sterk verdicht in de afgelopen weken, sinds de laan dienst doet als transitweg, situatie verslechterd sinds
de afwijking van de bus 41 in de twee verkeersrichtingen op 7 November.
Deze situatie is op zijn minst verwonderlijk wanneer we weten dat de MIVB zelf herkent dat in de huidige
stand van zake, het onmogelijk is om zich twee bussen te laten kruisen. Een recent ongeval bevestigt alleen
al het gevaar van de huidige situatie.
 

-       Als gevolg van het in éénrichtingsverkeer zetten van de Woudlaan, dat van kracht zal zijn
vanaf het begin December, zal de autostroom van Brussel-stad naar Bosvoorde het verkeer nog
meer intensiveren langs de Onze- Lieveheersbeestjes laan en het mobiliteit beleid
bemoeilijken. Heeft u nieuwe contacten gehad met de stad Brussel en de regio en, vooral, welk
standpunt verdedigt u om de congestie te voorkomen in de lieveheersbeestjes?
-      Heb u iets vernomen van de MIVB en van de regio sinds het verzenden van de motie
gestemd op 18 September laatstleden door de gemeenteraad van Watermaal-Bosvoorde om zich
te verzetten tegen het busverkeer in deze straat?
-       Wat zijn de volgende stappen in dit dossier?
-       Tot slot, heeft u tegen eind December, de intentie een informatie vergadering te organiseren
met de belanghebbenden, de bewoners worden wanhopig om een duurzame oplossing te zien
komen om hun rust en veiligheid in hun buurt terug te vinden?

De Raad neemt kennis.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 21 november 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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